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RADA MIASTA ŁAŃCUTA 

ul. Plac Sobieskiego 18 

37-100 ŁAŃCUT 

 

Protokół Nr LIII/2022 

z Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 23 listopada 2022 r. 

  

LIII Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem pana 

Adama Opałki– Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 16.15. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 13 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej 

nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3) Przyjęcie Protokołu Nr LII/2022 z LII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 58/2022). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 59/2022). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łańcuta do 

zaciągania zobowiązań w zakresie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych  (Druk Rady Miasta Nr 60/2022). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego 

(Druk Rady Miasta Nr 53/2022). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Łańcuta do stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania Ziemia Łańcucka (Druk Rady Miasta Nr 54/2022). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych (Druk Rady Miasta 

Nr 55/2022). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łańcuta 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2023 rok (Druk Rady Miasta Nr 56/2022). 
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11) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy 

Miasto Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje 

zadania statutowe (Druk Rady Miasta Nr 57/2022). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 61/2022). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 62/2022). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 63/2022). 

15) Informacje w zakresie działań objętych uregulowaniem art. 24 h ust. 12 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

16) Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym.  

17) Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy LI a  LIII 

Sesją Rady Miasta Łańcuta. 

18) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Kontynuując, Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. 1 pkt 

1a ustawy o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są 

jakieś propozycje zmian do ustalonego porządku obrad. 

 

Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek, zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

w zakresie: 

➢ wprowadzenia dodatkowego punktu o treści „Podjęcie uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (Druk Rady Miasta 

Nr 64/2022)”, 

 

Więcej uwag, ani wniosków o zmianę  porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, głosowało 

13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 

został przyjęty.     

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby przegłosowany wniosek został 

rozpatrzony, jako pkt  7, pozostałe punkty przedmiotowego porządku obrad otrzymały 

kolejno wyższą numerację tj. od 8-19.  

 

Po zakończeniu procedury głosowania, ostatecznie porządek obrad LIII Sesji 

ukształtował się następująco: 

 

3) Przyjęcie Protokołu Nr LII/2022 z LII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 
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4) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 58/2022). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 59/2022). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łańcuta do 

zaciągania zobowiązań w zakresie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych  (Druk Rady Miasta Nr 60/2022). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości (Druk Rady Miasta Nr 64/2022). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego 

(Druk Rady Miasta Nr 53/2022). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Łańcuta do stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania Ziemia Łańcucka (Druk Rady Miasta Nr 54/2022). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych (Druk Rady Miasta 

Nr 55/2022). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łańcuta 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2023 rok (Druk Rady Miasta Nr 56/2022). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy 

Miasto Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje 

zadania statutowe (Druk Rady Miasta Nr 57/2022). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 61/2022). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 62/2022). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 63/2022). 

16) Informacje w zakresie działań objętych uregulowaniem art. 24 h ust. 12 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

17) Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym.  

18) Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy LI a  LIII 

Sesją Rady Miasta Łańcuta. 

19) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Ad.3 

Przyjęcie Protokołu Nr LII/2022 z LII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że stosownie do zapisów Statutu Miasta 

Łańcuta radni w obowiązującym terminie, nie zgłosili żadnych wniosków do Protokołu 

Nr LII/2022  z LII Sesji Rady Miasta Łańcuta, w związku z czym protokół został 

przyjęty.  



4 

 

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2022 (Druk Rady Miasta Nr 58/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2022, uwzględniający zgłoszoną na wspólnym posiedzeniu Komisji  autokorektę 

w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Zaprezentowany projekt uchwały wprowadza następujące zmiany: 

 

1) Zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 3 837 706,59 zł jak w tabeli Nr 1, 

2) Zwiększa się wydatki bieżące budżetu o kwotę 3 837 706,59 zł, 

3) Dokonuje się przeniesień wydatków bieżących i majątkowych budżetu na kwotę 

601 425,00 zł, 

4) Zestawienie zmian w pkt 2 i 3 niniejszego paragrafu zawiera tabela Nr 2. 

5) Dokonuje się zmiany planu dotacji podmiotowych dla jednostek sektora         

finansów publicznych i dotacji celowych dla jednostek sektora finansów 

publicznych 

 i dla jednostek spoza sektora finansów publicznych jak w Załączniku Nr 1. 

6) Dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków gromadzonych na 

wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe jak w Załączniku Nr 2. 

 

W dalszej kolejności, pani Skarbnik szczegółowo omówiła działy budżetu miasta 

w których, dokonywane są ww. zmiany z podaniem szczegółowych kwot i zakresu 

zadań planowanych do realizacji w ramach przeniesień. Uzyskane środki planowane 

są m.in. na: poprawę dostępności terenów inwestycyjnych poprzez budowę 

ul. Przemysłowej, uzbrojenie terenów inwestycyjnych w infrastrukturę drogową, 

media i oświetlenie w dzielnicy Podzwierzyniec dotacja dla MDK, MBP.   

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  
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Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2022, 

została podjęta i otrzymała Nr LIII/362/2022. 

 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 59/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco:  

 

Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany w zakresie: 

1. Wykazu przedsięwzięć – Załącznik Nr 2, 

2. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036. 

 

Ad 1.  

W związku z przyznaniem dofinansowania dla projektu „Dostępny samorząd-granty” 

w ramach którego realizowane będzie przedsięwzięcie pn. „Poprawa dostępności 

usług publicznych Miasta Łańcuta” Budżet projektu na rok 2022 wynosi 49 140,00 zł 

w tym wkład własny 9 191,00 zł, na rok 2023 9 841,00 zł w tym wkład własny 

1 840,00 zł. 

 

Wydatki majątkowe (poz.1.1.2.8) 

limit wydatków w 2023 r. wynosi –   9 841,00 zł 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łańcuta, została 

podjęta i otrzymała Nr LIII/363/2022. 
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Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łańcuta do 

zaciągania zobowiązań w zakresie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych  (Druk Rady Miasta Nr 60/2022). 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łańcuta do zaciągania 

zobowiązań w zakresie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla gospodarstw 

domowych, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Podjęcie Uchwały, która upoważnia się Burmistrza Miasta Łańcuta do zaciągania 

zobowiązań w zakresie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla gospodarstw 

domowych o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie na 2022 r tj. 

600 000,00 zł jest konieczne, ponieważ trudno jest ustalić daty dostawy opału, a tym 

samym termin płatności faktury wystawionej przez dostawcę paliwa stałego. Istnieje 

prawdopodobieństwo zapłaty dopiero w roku 2023. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

Zabierając głos Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek zachęcił mieszkańców do 

składania w godzinach pracy Urzędu Miasta wniosków o preferencyjny zakup węgla.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łańcuta do zaciągania zobowiązań 

w zakresie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla gospodarstw 

domowych,  została podjęta i otrzymała Nr LIII/364/2022. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości (Druk Rady Miasta Nr 64/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości , 

w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik Miasta.  

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 
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Przedmiotowa uchwała przewiduje podniesienie stawek podatku od 

nieruchomości o średni stopień wzrostu inflacji w okresie od stycznia 2022 r. do 

października 2022 r., który wyniósł 14%. 

Na terenie Miasta Łańcuta obowiązują stawki podatku od nieruchomości, 

podjęte Uchwałą Rady Miasta Łańcuta Nr XLIV/292/2021 z dnia 30 listopada 2021 r. 

Analizując wskaźniki cen towarów i usług konsumpcyjnych ( tzw. inflację) od 

stycznia bieżącego roku do chwili obecnej, zauważyć można, że wzrosła ona średnio  

14% i o taką właśnie wartość zostały podniesione stawki podatku od nieruchomości.  

Nowe stawki kwotowe podatku od nieruchomości, na tle Obwieszczenia 

Ministra Finansów z dnia 1 sierpnia 2022 r., w sprawie górnych stawek kwotowych 

podatków i opłat lokalnych, kształtują się następująco: 

1. Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 

na sposób  zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 1,00 zł od 1 m2 

powierzchni, co jest o 0,16 zł niżej od stawki maksymalnej. 

2. Od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – 5,50 zł od 1 ha 

powierzchni, co jest o 0,29 zł niżej od stawki maksymalnej. 

3. Od grunt pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,50 zł 

od 1 m2 powierzchni, co jest o 0,11 zł niżej od stawki maksymalnej. 

4. niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa  w ustawie 

z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji i położonych na terenach, dla których 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod 

zabudowę mieszkalną, usługową albo zabudowę  

o przeznaczeniu obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia 

wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych  gruntów upłynął okres 4 lat, 

a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa  

budowlanego – 3,60 zł od 1 m2 powierzchni, co jest o 0,21 zł niżej od stawki 

maksymalnej. 

5. Od budynków lub ich części mieszkalnych – 0,90 zł od 1  m2 powierzchni 

użytkowej, co jest o 0,10 zł niżej od stawki maksymalnej. 

6. Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej – 27,50 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, 

co jest o 1,28 zł niżej od stawki maksymalnej. 

7. Od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – 12,90 zł od 1 m2 

powierzchni użytkowej, co jest o 0,57 zł niżej od stawki maksymalnej. 

8. Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń – 5,70  zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, co jest 

o 0,17 zł niżej od stawki maksymalnej. 
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9. Od budynków pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 8,20 zł 

od 1 m2 powierzchni użytkowej, co jest o 1,51 zł niżej od stawki maksymalnej. 

Jak widać nowe kwoty stawek podatku od nieruchomości są nadal dużo niższe 

od górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych ogłoszonych na  

2023 rok. 

 

Analizując podstawę opodatkowania przeciętnego mieszkańca naszego miasta, 

posiadającego dom o powierzchni ok. 120 m2, 10-sięcio arową działkę oraz garaż 

o pow. ok 15 m2, stwierdzić należy, że podatek wg nowych stawek wzrośnie  

o ok. 130 zł na cały rok . Mieszkańcy bloków, posiadający mieszkanie o powierzchni 

ok. 63 m2 oraz udział w gruncie pod blokiem zapłacą o 7 zł więcej podatku za cały 

rok. 

Jak widać, nowe stawki podatków nie spowodują znacznego obciążenia 

budżetów domowych naszych mieszkańców. Natomiast galopujący wzrost cen 

mediów, takich jak prąd, gaz, węgiel pokazują, że koszty utrzymania naszych 

jednostek podległych (szkół, przedszkoli, żłobków i tym podobnych) wzrosną 

znacząco. Uchwała ta pozwoli w znacznej części pokryć koszty w/w mediów. 

Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały uznaje się za zasadne. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W nawiązaniu do treści powyższego uzasadnienia Skarbnik Miasta wyjaśniła, że 

nastąpiła omyłka pisarska w części informującej o wzroście stawek podatku od 

nieruchomości dotyczącej osób, które mają budynek o pow. 120 m2 ,10-sięcio arową 

działkę oraz garaż o pow. ok 15 m2 .  Uzasadnienie do projektu uchwały zawiera 

zapis w brzmieniu ”podatek wg nowych stawek wzrośnie o ok. 130 zł na cały rok”, 

a winno być: 

”podatek wg nowych stawek wzrośnie o ok. 30 zł na cały rok”. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  
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Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, została 

podjęta i otrzymała Nr LIII/365/2022. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  dotacji celowej dla Powiatu 

Łańcuckiego (Druk Rady Miasta Nr 53/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia  dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego, 

w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan Piotr Skitał Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło 

się następująco: 

 

W związku z zakończeniem postępowań przetargowych na przewozy w ramach 

publicznego transportu zbiorowego Starostwo Powiatowe zwróciło się do Burmistrza 

Miasta Łańcuta  o udzielenie dotacji z przeznaczeniem na „Organizowanie 

i zarządzanie publicznym transportem zbiorowym przewozów pasażerskich” dla linii 

autobusowych przebiegających przez teren miasta Łańcuta. Dotacja poprawi dostęp 

do komunikacji zbiorowej mieszkańcom Łańcuta. 

Wykonywanie zadań publicznych może być realizowane w drodze 

współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego. 

Mając powyższe na uwadze występuję z inicjatywą uchwałodawczą.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie udzielenia  dotacji celowej dla Powiatu Łańcuckiego, została podjęta 

i otrzymała Nr LIII/366/2022. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Łańcuta do stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania Ziemia Łańcucka (Druk Rady Miasta Nr 54/2022). 
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Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Łańcuta do stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania Ziemia Łańcucka, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan 

Tomasz Wojnar Kierownik Wydziału Funduszy i Zamówień Publicznych. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Przystąpienie Miasta Łańcuta do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Ziemia 

Łańcucka” to wielokierunkowa i wielopłaszczyznowa korzyść w zakresie 

przygotowania i realizacji zamierzeń/planów m.in. przez osoby fizyczne poprzez 

podejmowanie oraz rozwijanie działalności gospodarczej (tzw. mikro 

przedsiębiorczości), osoby prawne w tym organizacje pozarządowe, jednostki 

organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej, jednostki samorządu 

terytorialnego. To przede wszystkim możliwość realizacji swoich planów przez 

mieszkańców Łańcuta poprzez tworzenie własnych miejsc pracy przy wsparciu 

finansowym. 

Poprzez założenia programu LEADER, który w perspektywie 2014-2020 był 

realizowany w ramach Programu Rozwój Obszarów Wiejskich, możliwa jest 

realizacja szeregu działań m.in. z zakresu poprawy dostępu do obiektów małej 

infrastruktury, dziedzictwa kulturowego i przyrodniczego. Dodatkowo, możliwe będzie 

sfinansowanie licznych działań rozwijających i podnoszących kompetencje oraz 

wiedzę uczniów szkół oraz nauczycieli (m.in. organizację zajęć z zakresu rozwijania 

uzdolnień i wiedzy uczniów) oraz pracowników sektora publicznego (podnoszenie 

kwalifikacji kadr). Mając na uwadze powyższe, rekomenduje się podjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przystąpienia Miasta Łańcuta do stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania Ziemia Łańcucka, została podjęta i otrzymała Nr LIII/367/2022. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych (Druk Rady 

Miasta Nr 55/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych, w imieniu Burmistrza Miasta, 
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przedstawił pan Grzegorz Paczocha Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Zdrowia. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Z dniem 27 października 2022 r. ustawą dnia z 15.09.2022 r. o zmianie ustawy – 

Prawo oświatowe oraz ustawy o finansowaniu zadań oświatowych, zmodyfikowano 

zasady ustalania zwrotu kosztów dowozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych, jeżeli 

dowożenie zapewniają rodzice. 

Zmianie uległ sposób obliczania kosztów zwrotu przysługującego rodzicom. 

W świetle nowych regulacji, rada gminy ma ustalić stawkę za 1 km przebiegu 

pojazdu, przy czym stawka nie może być niższa niż określona w przepisach 

wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z 6.09.2001 r. o transporcie drogowym 

tj. dla pojazdów o pojemności skokowej silnika do 900 cm3  - 0,5214 zł, dla pojazdów 

o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3  - 0,8358 zł. 

Mając na uwadze powyższe, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców do placówek oświatowych, została podjęta i otrzymała 

Nr LIII/368/2022. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łańcuta 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2023 rok (Druk Rady Miasta Nr 56/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łańcuta 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2023 rok, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan Michał Mac Kierownik 
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Wydziału Sportu, Promocji i Turystyki. Uzasadnienie do projektu uchwały 

przedstawiło się następująco: 

 

Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 w/w ustawy. 

Program określa zasady, zakres i formy współpracy miasta Łańcuta z trzecim 

sektorem, a także priorytetowe zadania publiczne, których realizacja związana jest 

z ich finansowaniem lub dofinansowaniem z budżetu miasta. Stanowi on element 

polityki społeczno – finansowej Miasta Łańcuta, jest wyrazem aktywnej i otwartej 

polityki miasta wobec tych organizacji. 

Zgodnie z zapisami ustawowymi niniejszy Program został poddany 

konsultacjom z organizacjami pozarządowymi i uprawnionymi podmiotami, 

działającymi na terenie Gminy Miasto Łańcut, zgodnie z wytycznymi określonymi 

w Uchwale Nr XIX/142/2012 Rady Miasta Łańcuta z dnia 2 października 2012 r. 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultacji z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

Zarządzeniem 249/2022 Burmistrza Miasta Łańcuta z dnia 9 listopada 2022 r. 

została określona forma przeprowadzenia konsultacji, czas ich rozpoczęcia 

i zakończenia, podmiot i cel oraz wydział odpowiedzialny za przeprowadzenie 

konsultacji.  

W terminie od 9 listopada 2022 r. do 15 listopada 2022 r. uprawnione organizacje 

pozarządowe miały możliwość zgłaszania uwag i opinii pisemnie na adres Urzędu 

Miasta Łańcuta lub za pomocą podanego adresu e-mail. W wyznaczonym terminie 

nie wpłynęła żadna opinia od organizacji pozarządowych.  

Niniejszy projekt uchwały jest wyrazem woli kontynuowania współpracy 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w zakresie prowadzonej 

działalności w sferze zadań publicznych oraz kształtowania wzajemnych relacji tak, 

aby współpraca nieustannie się rozwijała. Ponadto jest wypełnieniem ustawowego 

obowiązku, w związku z czym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 

Porównując niniejszy dokument z rokiem ubiegłym nastąpiła zmiana polegająca na: 

wprowadzeniu zapisu dotyczącego określenia Programu aktem prawa miejscowego 

podlegającym ogłoszeniu w Dz.U.W.P. oraz wprowadzeniu rozdziału dotyczącego 

trybu powoływania i zasad działania Komisji Konkursowych do opiniowania 

złożonych ofert, natomiast w części finansowej określono wysokość środków 

przekazywanych na zadania publiczne, które Miasto zamierza realizować w 2023 

r.(wzrost 10 % na poszczególne zadania w ramach współpracy z organizacjami 

pozarządowymi). 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Łańcuta z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2023 rok, została podjęta i otrzymała Nr LIII/369/2022. 

 

Ad.12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy 

Miasto Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie 

realizuje zadania statutowe (Druk Rady Miasta Nr 57/2022). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy Miasto 

Łańcut, w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania 

statutowe, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawił pan Jerzy Hałka Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łańcucie. Uzasadnienie do projektu 

uchwały przedstawiło się następująco: 

Ostatnia regulacja – podwyżka miała miejsce 9 września 2020 roku Uchwałą 

Rady Miasta Łańcuta nr XXX/189/2020. W uchwale tej ustalono opłaty za wszystkie 

rodzaje usług realizowanych przez MOSiR w poszczególnych obiektach: 

a) kryta pływania 

b) basen otwarty 

c) hala sportowo – widowiskowa 

d) stadion miejski 

e) korty tenisowe 

f) lodowisko. 

W ostatnim okresie znacząco wzrosły koszty energii elektrycznej, gazu, 

środków chemicznych do uzdatniania wody basenowej, innych materiałów, wzrost 

najniższego wynagrodzenia itp. Wszystkie okoliczne obiekty dokonywały już korekt 

lub dokonują je w bieżącym okresie. 

Obecnie ceny w MOSiR są jednymi z niższych w okolicy, pomimo że oferowane 

usługi są na wysokim poziomie. Świadczą o tym opinie klientów oraz wysoka 

frekwencja na wszystkich obiektach. W cenę biletu krytej pływalni wliczone są koszty 
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usług za które na innych pływalniach trzeba płacić oddzielnie (sauna, jacuzzi). 

Biorąc pod uwagę również prognozowany wzrost kosztów w najbliższym 

okresie ustalenie nowych cen od 1 stycznia 2023 roku jest konieczne. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektów Gminy Miasto Łańcut, 

w których Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Łańcucie realizuje zadania 

statutowe, została podjęta i otrzymała Nr LIII/370/2022. 

 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 61/2022). 

 

Wprowadzając zebranych do tematu, pan Rafał Kumek Burmistrz Miasta Łańcuta 

wyjaśnił, że o wydanie pozytywnej opinii lokalizacyjnej dla kasyna gry pod adresem 

ul. Armii Krajowej 55 a wystąpiły trzy spółki: PROENT, WINTORO, OPTIMMUM. 

Mając na uwadze powyższe, w celu przybliżenia zagadnienia i pozyskania wiedzy 

pomocnej przy podjęciu przez Radę Miasta decyzji, na posiedzenie sesji został 

zaproszony Pan Marcin Głowienka przedstawiciel wnioskodawców, którego poprosił 

o  zabranie głosu i udzielenie informacji na temat działalności prowadzonej przez 

firmy.   

 

W dalszej kolejności, Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść projektów uchwał 

w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 

55 a w Łańcucie (Hotel „Łańcut”) przygotowanych dla następujących 

wnioskodawców: 

PROENT Sp. z o.o.  z siedzibą we Wrocławiu, 

WINTORO Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, 

OPTIMMUM  Sp. z o.o. w organizacji z siedzibą w Warszawie. 

 

Treść §1 ujętego w dokumentach o których wyżej mowa przedstawiała się 

następująco: „Opiniuje się ………………….. (pozytywnie/negatywnie) lokalizację 
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kasyna gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie (Hotel „Łańcut”) 

wskazaną przez wnioskodawcę ………………….. (pełna nazwa podmiotu)”. 

 

W dalszej kolejności głos zabrał pan Marcin Głowienka – menager firmy PROMATIC 

group reprezentujący wnioskodawców. Wyjaśnił, że do prowadzenia legalnego 

kasyna gry niezbędna jest koncesja Ministra Finansów, udzielana w drodze konkursu 

w którym firma może wziąć udział po uzyskaniu pozytywnej opinii Rady Miasta o 

lokalizacji kasyna. Podkreślił, że ilość kasyn w Polsce jest limitowana i ściśle 

powiązana z liczbą ludności i tak w  województwie podkarpackim może być udzielone 

trzy koncesje.  Aktualnie kasyno działa w Rzeszowie oraz w  Krośnie i Stalowej Woli, 

w których to miastach wkrótce wygasa koncesja, dlatego też pojawiła się prośba 

o udzielenie zgody na lokalizację takiej działalności w  Mieście Łańcucie. Zwrócił 

uwagę, że legalne kasyna gry utrudniają w znacznym stopniu otwieranie nielegalnych 

punktów gier z których działalnością boryka się większość miast w Polsce 

(pracownicy kasyn współpracują z urzędem celnym dokonując zgłoszeń lokalizacji 

nielegalnych salonów gier). Kończąc zwrócił się do radnych o pozytywne 

ustosunkowanie się do złożonych wniosków w sprawie wydania opinii lokalizacyjnej 

dla kasyna gry pod adresem ul. Armii Krajowej 55 a, co pozwoli na udział w 

konkursie Ministra Finansów udzielającego koncesji na prowadzenie kasyna gry.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenie Komisji w dniu 21 listopada 2022r. podczas którego został 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Gospodarki Miejskiej, 

Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Kultury. Mając ma uwadze powyższe 

poprosił Przewodniczących ww. Komisji o przedstawienie opinii do procedowanego 

dokumentu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (Za pozytywną 

opinią głosował 1 członek Komisji Budżetu i Finansów, 3 było przeciw oraz 

3 wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (Za pozytywną 

opinią głosowało 2 członków Komisji Gospodarki Miejskiej, 1 był przeciw oraz 3 

wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

(Za pozytywną opinią głosował 1 członek Komisji Spraw Społecznych, 2 członków 

było przeciw oraz 2 członków wstrzymało się od głosu). 
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Przewodnicząca Komisji Kultury, radna Dorota Chudzik poinformowała, że Komisja 

rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały, który z uwagi na wynik głosowania nie 

uzyskał opinii Komisji. 

(Za pozytywną opinią głosowało 2 członków Komisji Kultury, 2 członków przeciw, 

1 członek wstrzymał się od głosu). 

 

Zabierając głos w dyskusji radny Wrzesław Żurawski poinformował, że przeprowadził 

rozmowy z wieloma osobami z Łańcuta na podstawie których stwierdza, że pomysł 

lokalizacji kasyna gry w tym mieście ma wrogów i nie ma żadnego poparcia 

społecznego. Osobiście jest przeciwny powstaniu tego rodzaju działalności. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały, uwzględniający następujące uzasadnienie:   

PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu w dniu 7 października 2022 r. 

złożyła do Przewodniczącego Rady Miasta Łańcuta wniosek o wydanie pozytywnej 

opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku Hotelu „Łańcut” przy ul. Armii Krajowej 55 a, 

37-100 Łańcut. Spółka zamierza ubiegać się o uzyskanie koncesji na prowadzenie  

kasyna gry pod wyżej wskazanym adresem. 

Obowiązek uzyskania pozytywnej opinii rady gminy o lokalizacji kasyna gry 

wynika z art. 35 pkt 15 ustawy z dnia 19 listopada 2009 r. o grach hazardowych. 

Zgodnie z nim wniosek o udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien 

zawierać pozytywną opinię rady gminy o lokalizacji kasyna gry. Negatywna opinia 

rady wyłącza możliwość pozytywnego rozstrzygnięcia sprawy przez ministra 

właściwego do spraw finansów publicznych i wydania koncesji na prowadzenia 

kasyna gry. Natomiast pozytywna opinia nie wiąże bezwzględnie organu właściwego 

do wydania ww. zezwolenia.  

Stosownie do zapisów art. 15 ust. 1 powołanej ustawy w miejscowościach 

liczących do 250 tys. mieszkańców może być zlokalizowane jedno kasyno gry, przy 

czym łączna liczba kasyn gry w województwie nie może być wyższa niż 1 kasyno na 

każde pełne 650 tys. mieszkańców województwa. Obecnie na terenie miasta Łańcuta 

nie działa żadne kasyno , co potwierdza zamieszczony na stronie www.podatki.gov.pl 

wykaz obowiązujących koncesji na prowadzenie kasyna gry, wg stanu na dzień 

5.10.2022 r.  

Należy również podkreślić, że zakres uprawnień rady gminy sprowadza się 

jedynie do wydania opinii o lokalizacji kasyna, a więc dokonania oceny 

proponowanego miejsca prowadzenia takiej działalności.  

Hotel Łańcut S.A. położony jest w Łańcucie przy ul. Armii Krajowej. 

Właścicielem działki nr 3878/37 jest Pani/Pan Stanisław i Jolanta Peszko, 

natomiast działka nr 3878/44 stanowi własność Gminy Miasto Łańcut i jest 

przekazana na dzierżawę 10-lenią Pani/Panu Stanisław i Jolanta Peszko.  

Budynek znajduje się w centrum miasta Łańcuta w sąsiedztwie Muzeum - 

Zamek  

w Łańcucie oraz budynków usługowych - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

i prywatnego żłobka/przedszkola.  

http://www.podatki.gov.pl/
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Hotel posiada dostęp do drogi publicznej od strony południowej drogą publiczną 

kat. krajowej  - ul. Armii Krajowej oraz dojście piesze ul. Trakt Honorowych Obywateli 

Miasta Łańcuta. W sąsiedztwie inwestycji znajduje się własny parking.  

Teren aktualnie nie posiada miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Od strony południowej sąsiaduje z terenem objętym Miejscowym 

Planem Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/97 terenu modernizacji drogi 

krajowej nr 4 w Łańcucie, uchwalonego uchwałą Nr XXXIV/230/2001 Rady Miejskiej 

w Łańcucie z dnia 31 lipca 2001 r. (opublikowanego w Dz. Urz. Woj. Podkarpackiego 

nr 65, poz. 1168 z dnia 31 sierpnia 2001 r.), który przeznacza ten teren pod 

komunikację. 

        W Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Łańcuta uchwalonym uchwałą Nr XXVI/247/01 z dnia 31 października 2001 r.  

ze zm., teren położony jest w obszarze centrotwórczym. Teren jest zainwestowany 

i posiada uzbrojenie inżynieryjne. 

      Aktualnie teren jest objęty uchwałą Nr XLVIII/331/2022 Rady Miasta Łańcuta z 

dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla centrum miasta Łańcuta. 

Na terenie Hotelu Łańcut, który jest przeznaczony pod prowadzenie działalności 

usługowej nie wyklucza się możliwości lokalizacji kasyna gry. 

PROENT Sp. z o.o. w złożonym wniosku deklaruje, że kasyno gry spełniać 

będzie wszystkie wymagania ustawowe dotyczące tego typu działalności, w tym 

przede wszystkim dotyczące porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

Obecnie o wydanie pozytywnej opinii lokalizacyjnej dla kasyna gry pod tym 

samym adresem ul. Armii Krajowej 55 a wystąpiły jeszcze dwa podmioty, które będą 

ubiegać się o koncesję przypadająca na tą samą lokalizację tj. WINTORO Sp. z o.o. 

z siedzibą w Warszawie oraz OPTIMMUM Sp. z o.o. w organizacji z siedzibą 

w Warszawie. Minister właściwy do spraw finansów publicznych w drodze przetargu 

wyłoni podmiot, któremu udzieli koncesji.   

Wniosek PROENT Sp. z o.o. był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miasta Łańcuta w dniu 21 listopada 2022 r. w którym uczestniczyły 

następujące Komisje: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Gospodarki Miejskiej, 

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Kultury. W wyniku przeprowadzonych 

odrębnych głosowań każda z Komisji (poza Komisją Gospodarki Miejskiej) wyraziła 

negatywną opinię w przedmiocie wniosku spółki. Negatywna opinia Komisji była 

związana z bliską odległością proponowanej lokalizacji kasyna gry od placówek 

oświatowych (Przedszkole), jak również Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

z którego korzystają dzieci i młodzież najbardziej narażone na oddziaływanie tego 

rodzaju działalności.  

Mając na uwadze powyższe, po zapoznaniu się z propozycją lokalizacji 

kasyna gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie, Rada Miasta Łańcuta 

postanawia …………. (negatywnie/pozytywnie)  ją zaopiniować.  

 

Za pozytywną opinią o lokalizacji kasyna gry głosowało 2 radnych, 9 radnych było 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone 
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w sposób jawny za pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry, została podjęta i otrzymała 

Nr LIII/371/2022. 

§ 1. uchwały otrzymał brzmienie „Opiniuje się negatywnie lokalizację kasyna 

gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie (Hotel „Łańcut”) wskazaną 

przez wnioskodawcę PROENT Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu, ul. Zwycięska 45 

lok. 3.2.3, 53-033 Wrocław”.  

 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 62/2022). 

 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenie Komisji w dniu 21 listopada 2022r. podczas którego został 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Gospodarki Miejskiej, 

Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Kultury. Mając ma uwadze powyższe 

poprosił Przewodniczących ww. Komisji o przedstawienie opinii do procedowanego 

dokumentu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (Za pozytywną 

opinią głosował 1 członek Komisji Budżetu i Finansów, 3 było przeciw oraz 

3 wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (Za pozytywną 

opinią głosowało 2 członków Komisji Gospodarki Miejskiej, 1 był przeciw oraz 

3 wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

(Za pozytywną opinią głosował 1 członek Komisji Spraw Społecznych, 2 członków 

było przeciw oraz 2 członków wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury, radna Dorota Chudzik poinformowała, że Komisja 

rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały, który z uwagi na wynik głosowania nie 

uzyskał opinii Komisji. 

(Za pozytywną opinią głosowało 2 członków Komisji Kultury, 2 członków przeciw, 

1 członek wstrzymał się od głosu). 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały, uwzględniający następujące uzasadnienie:   
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WINTORO Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie w dniu 12 października 2022 r. 

złożyła do Przewodniczącego Rady Miasta Łańcuta wniosek o wydanie pozytywnej 

opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku Hotelu „Łańcut” przy ul. Armii Krajowej 55 a, 

37-100 Łańcut. Spółka zamierza ubiegać się o uzyskanie koncesji na prowadzenie  

kasyna gry pod wyżej wskazanym adresem. 

Obowiązek uzyskania pozytywnej opinii rady gminy o lokalizacji kasyna gry 

wynika z art. 35 pkt 15 ustawy z dnia 19 listopada 2009 r. o grach hazardowych. 

Zgodnie z nim wniosek o udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien 

zawierać pozytywną opinię rady gminy o lokalizacji kasyna gry. Negatywna opinia 

rady wyłącza możliwość pozytywnego rozstrzygnięcia sprawy przez ministra 

właściwego do spraw finansów publicznych i wydania koncesji na prowadzenia 

kasyna gry. Natomiast pozytywna opinia nie wiąże bezwzględnie organu właściwego 

do wydania ww. zezwolenia.  

Stosownie do zapisów art. 15 ust. 1 powołanej ustawy w miejscowościach 

liczących do 250 tys. mieszkańców może być zlokalizowane jedno kasyno gry, przy 

czym łączna liczba kasyn gry w województwie nie może być wyższa niż 1 kasyno na 

każde pełne 650 tys. mieszkańców województwa. Obecnie na terenie miasta Łańcuta 

nie działa żadne kasyno , co potwierdza zamieszczony na stronie www.podatki.gov.pl 

wykaz obowiązujących koncesji na prowadzenie kasyna gry, wg stanu na dzień 

5.10.2022 r.  

Należy również podkreślić, że zakres uprawnień rady gminy sprowadza się 

jedynie do wydania opinii o lokalizacji kasyna, a więc dokonania oceny 

proponowanego miejsca prowadzenia takiej działalności.  

Hotel Łańcut S.A. położony jest w Łańcucie przy ul. Armii Krajowej. 

Właścicielem działki nr 3878/37 jest Pani/Pan Stanisław i Jolanta Peszko, 

natomiast działka nr 3878/44 stanowi własność Gminy Miasto Łańcut i jest 

przekazana na dzierżawę 10-lenią Pani/Panu Stanisław i Jolanta Peszko.  

Budynek znajduje się w centrum miasta Łańcuta w sąsiedztwie Muzeum - 

Zamek  

w Łańcucie oraz budynków usługowych - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

i prywatnego żłobka/przedszkola.  

Hotel posiada dostęp do drogi publicznej od strony południowej drogą publiczną 

kat. krajowej  - ul. Armii Krajowej oraz dojście piesze ul. Trakt Honorowych Obywateli 

Miasta Łańcuta. W sąsiedztwie inwestycji znajduje się własny parking.  

Teren aktualnie nie posiada miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Od strony południowej sąsiaduje z terenem objętym Miejscowym 

Planem Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/97 terenu modernizacji drogi 

krajowej nr 4 w Łańcucie, uchwalonego uchwałą Nr XXXIV/230/2001 Rady Miejskiej 

w Łańcucie z dnia 31 lipca 2001 r. (opublikowanego w Dz. Urz. Woj. Podkarpackiego 

nr 65, poz. 1168 z dnia 31 sierpnia 2001 r.), który przeznacza ten teren pod 

komunikację. 

        W Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Łańcuta uchwalonym uchwałą Nr XXVI/247/01 z dnia 31 października 2001 r.  

http://www.podatki.gov.pl/
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ze zm., teren położony jest w obszarze centrotwórczym. Teren jest zainwestowany 

i posiada uzbrojenie inżynieryjne. 

      Aktualnie teren jest objęty uchwałą Nr XLVIII/331/2022 Rady Miasta Łańcuta z 

dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla centrum miasta Łańcuta. 

Na terenie Hotelu Łańcut, który jest przeznaczony pod prowadzenie działalności 

usługowej nie wyklucza się możliwości lokalizacji kasyna gry. 

WINTORO Sp. z o.o. w złożonym wniosku deklaruje, że kasyno gry spełniać 

będzie wszystkie wymagania ustawowe dotyczące tego typu działalności, w tym 

przede wszystkim dotyczące porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

Obecnie o wydanie pozytywnej opinii lokalizacyjnej dla kasyna gry pod tym 

samym adresem ul. Armii Krajowej 55 a wystąpiły jeszcze dwa podmioty, które będą 

ubiegać się o koncesję przypadająca na tą samą lokalizację tj. PROENT Sp. z o.o.  

z siedzibą we Wrocławiu oraz OPTIMMUM Sp. z o.o. w organizacji z siedzibą 

w Warszawie. Minister właściwy do spraw finansów publicznych w drodze przetargu 

wyłoni podmiot, któremu udzieli koncesji.   

Wniosek WINTORO Sp. z o.o. był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miasta Łańcuta w dniu 21 listopada 2022 r. w którym uczestniczyły 

następujące Komisje: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Gospodarki Miejskiej, 

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Kultury. W wyniku przeprowadzonych 

odrębnych głosowań każda z Komisji (poza Komisją Gospodarki Miejskiej) wyraziła 

negatywną opinię w przedmiocie wniosku spółki. Negatywna opinia Komisji była 

związana z bliską odległością proponowanej lokalizacji kasyna gry od placówek 

oświatowych (Przedszkole), jak również Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

z którego korzystają dzieci i młodzież najbardziej narażone na oddziaływanie tego 

rodzaju działalności.  

Mając na uwadze powyższe, po zapoznaniu się z propozycją lokalizacji 

kasyna gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie, Rada Miasta Łańcuta 

postanawia …………. (negatywnie/pozytywnie)  ją zaopiniować.  

 

Za pozytywną opinią o lokalizacji kasyna gry głosowało 2 radnych, 9 radnych było 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone 

w sposób jawny za pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry, została podjęta i otrzymała 

Nr LIII/372/2022. 

§ 1. uchwały otrzymał brzmienie „Opiniuje się negatywnie  lokalizację kasyna 

gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie (Hotel „Łańcut”) wskazaną 

przez wnioskodawcę WINTORO Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, ul. Prosta 68, 

00-838 Warszawa”. 

 

Ad.15 
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Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (Druk Rady 

Miasta Nr 63/2022). 

 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenie Komisji w dniu 21 listopada 2022r. podczas którego został 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów, Komisję Gospodarki Miejskiej, 

Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Kultury. Mając ma uwadze powyższe 

poprosił Przewodniczących ww. Komisji o przedstawienie opinii do procedowanego 

dokumentu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (Za pozytywną 

opinią głosował 1 członek Komisji Budżetu i Finansów, 3 było przeciw oraz 

3 wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (Za pozytywną 

opinią głosowało 2 członków Komisji Gospodarki Miejskiej, 1 był przeciw oraz 

3 wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

(Za pozytywną opinią głosował 1 członek Komisji Spraw Społecznych, 2 członków 

było przeciw oraz 2 członków wstrzymało się od głosu). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury, radna Dorota Chudzik poinformowała, że Komisja 

rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały, który z uwagi na wynik głosowania nie 

uzyskał opinii Komisji. 

(Za pozytywną opinią głosowało 2 członków Komisji Kultury, 2 członków przeciw, 

1 członek wstrzymał się od głosu). 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały, uwzględniający następujące uzasadnienie:   

OPTIMMUM  Sp. z o.o. w organizacji z siedzibą w Warszawie w dniu 

13 października 2022 r. złożyła do Przewodniczącego Rady Miasta Łańcuta wniosek 

o wydanie pozytywnej opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku Hotelu „Łańcut” przy 

ul. Armii Krajowej 55 a, 37-100 Łańcut. Spółka zamierza ubiegać się o uzyskanie 

koncesji na prowadzenie  kasyna gry pod wyżej wskazanym adresem. 

Obowiązek uzyskania pozytywnej opinii rady gminy o lokalizacji kasyna gry 

wynika z art. 35 pkt 15 ustawy z dnia 19 listopada 2009 r. o grach hazardowych. 

Zgodnie z nim wniosek o udzielenie koncesji na prowadzenie kasyna gry powinien 

zawierać pozytywną opinię rady gminy o lokalizacji kasyna gry. Negatywna opinia 

rady wyłącza możliwość pozytywnego rozstrzygnięcia sprawy przez ministra 

właściwego do spraw finansów publicznych i wydania koncesji na prowadzenia 
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kasyna gry. Natomiast pozytywna opinia nie wiąże bezwzględnie organu właściwego 

do wydania ww. zezwolenia.  

Stosownie do zapisów art. 15 ust. 1 powołanej ustawy w miejscowościach 

liczących do 250 tys. mieszkańców może być zlokalizowane jedno kasyno gry, przy 

czym łączna liczba kasyn gry w województwie nie może być wyższa niż 1 kasyno na 

każde pełne 650 tys. mieszkańców województwa. Obecnie na terenie miasta Łańcuta 

nie działa żadne kasyno , co potwierdza zamieszczony na stronie www.podatki.gov.pl 

wykaz obowiązujących koncesji na prowadzenie kasyna gry, wg stanu na dzień 

5.10.2022 r.  

Należy również podkreślić, że zakres uprawnień rady gminy sprowadza się 

jedynie do wydania opinii o lokalizacji kasyna, a więc dokonania oceny 

proponowanego miejsca prowadzenia takiej działalności.  

Hotel Łańcut S.A. położony jest w Łańcucie przy ul. Armii Krajowej. 

Właścicielem działki nr 3878/37 jest Pani/Pan Stanisław i Jolanta Peszko, 

natomiast działka nr 3878/44 stanowi własność Gminy Miasto Łańcut i jest 

przekazana na dzierżawę 10-lenią Pani/Panu Stanisław i Jolanta Peszko.  

Budynek znajduje się w centrum miasta Łańcuta w sąsiedztwie Muzeum - 

Zamek  

w Łańcucie oraz budynków usługowych - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

i prywatnego żłobka/przedszkola.  

Hotel posiada dostęp do drogi publicznej od strony południowej drogą publiczną 

kat. krajowej  - ul. Armii Krajowej oraz dojście piesze ul. Trakt Honorowych Obywateli 

Miasta Łańcuta. W sąsiedztwie inwestycji znajduje się własny parking.  

Teren aktualnie nie posiada miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Od strony południowej sąsiaduje z terenem objętym Miejscowym 

Planem Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/97 terenu modernizacji drogi 

krajowej nr 4 w Łańcucie, uchwalonego uchwałą Nr XXXIV/230/2001 Rady Miejskiej 

w Łańcucie z dnia 31 lipca 2001 r. (opublikowanego w Dz. Urz. Woj. Podkarpackiego 

nr 65, poz. 1168 z dnia 31 sierpnia 2001 r.), który przeznacza ten teren pod 

komunikację. 

        W Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Łańcuta uchwalonym uchwałą Nr XXVI/247/01 z dnia 31 października 2001 r.  

ze zm., teren położony jest w obszarze centrotwórczym. Teren jest zainwestowany 

i posiada uzbrojenie inżynieryjne. 

      Aktualnie teren jest objęty uchwałą Nr XLVIII/331/2022 Rady Miasta Łańcuta z 

dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla centrum miasta Łańcuta. 

Na terenie Hotelu Łańcut, który jest przeznaczony pod prowadzenie działalności 

usługowej nie wyklucza się możliwości lokalizacji kasyna gry. 

OPTIMMUM  Sp. z o.o. w złożonym wniosku deklaruje, że kasyno gry spełniać 

będzie wszystkie wymagania ustawowe dotyczące tego typu działalności, w tym 

przede wszystkim dotyczące porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

Obecnie o wydanie pozytywnej opinii lokalizacyjnej dla kasyna gry pod tym 

samym adresem ul. Armii Krajowej 55 a wystąpiły jeszcze dwa podmioty, które będą 

http://www.podatki.gov.pl/
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ubiegać się o koncesję przypadająca na tą samą lokalizację tj. PROENT Sp. z o.o.  

z siedzibą we Wrocławiu oraz WINTORO Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. Minister 

właściwy do spraw finansów publicznych w drodze przetargu wyłoni podmiot, 

któremu udzieli koncesji.   

Wniosek OPTIMMUM Sp. z o.o. był przedmiotem obrad wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady Miasta Łańcuta w dniu 21 listopada 2022 r. w którym 

uczestniczyły następujące Komisje: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja 

Gospodarki Miejskiej, Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Kultury. W wyniku 

przeprowadzonych odrębnych głosowań każda z Komisji (poza Komisją Gospodarki 

Miejskiej) wyraziła negatywną opinię w przedmiocie wniosku spółki. Negatywna 

opinia Komisji była związana z bliską odległością proponowanej lokalizacji kasyna 

gry od placówek oświatowych (Przedszkole), jak również Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji z którego korzystają dzieci i młodzież najbardziej narażone na 

oddziaływanie tego rodzaju działalności.  

 

Mając na uwadze powyższe, po zapoznaniu się z propozycją lokalizacji 

kasyna gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie, Rada Miasta Łańcuta 

postanawia …………. (negatywnie/pozytywnie)  ją zaopiniować.  

 

Za pozytywną opinią o lokalizacji kasyna gry głosowało 2 radnych, 9 radnych było 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone 

w sposób jawny za pomocą urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry, została podjęta i otrzymała 

Nr LIII/373/2022. 

§ 1. uchwały otrzymał brzmienie „Opiniuje się negatywnie lokalizację kasyna 

gry w budynku przy ul. Armii Krajowej 55 a w Łańcucie (Hotel „Łańcut”) wskazaną 

przez wnioskodawcę OPTIMMUM  Sp. z o.o. w organizacji z siedzibą w Warszawie, 

ul. Prosta 68, budynek PROXIMO I, 3 piętro 00-838 Warszawa”.  

 

Ad.16 

Informacje w zakresie działań objętych uregulowaniem art. 24 h ust. 12 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

 

Prowadzący obrady w imieniu Przewodniczącego Rady pana Mirosława Rzeszótko 

przedstawił szczegółową informację: 

 

➢ w zakresie działań objętych uregulowaniem art. 24 h, pkt 12 ustawy  

o samorządzie gminnym, dot. oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta 

Łańcuta, złożonych w terminie do dnia 30 kwietnia 2022 r. według stanu na dzień  

31 grudnia 2021 r.  

➢ Burmistrza Miasta w zakresie działań objętych uregulowaniem art. 24 h, pkt 12 

ustawy o samorządzie gminnym.  
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Ad.17 

Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym, została 

doręczona radnym w formie elektronicznej. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad.18 

Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy LI 

a  LIII Sesją Rady Miasta Łańcuta. 

 

Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy LI a  LIII 

Sesją Rady Miasta Łańcuta, została doręczona radnym w formie elektronicznej. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad.19 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Radny Andrzej Barnat pozytywnie odniósł się do działalności prowadzonej przez 

PTG Sokół Łańcut  w zakresie promocji Miasta. Jednocześnie  z uwagi na 

pojawiające się zmiany w składzie osobowym Zarządu oraz biorąc pod uwagę 

wysokość udzielanego ze strony Miasta wsparcia finansowego, zawnioskował 

o zorganizowanie posiedzenia Komisji poświęconego dyskusji na temat działalności 

I Ligowego klubu sportowego.   

 

W nawiązaniu do powyższego Wiceprzewodniczący Rady zwrócił uwagę, że sprawy 

poruszone w wypowiedzi przedmówcy należą do kompetencji Komisji Spraw 

Społecznych, dlatego też zasugerował zorganizowanie jej posiedzenia z udziałem 

wszystkich radnych Rady Miasta Łańcuta.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął LIII Sesję 

Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

 

Małgorzata Rzeszutek 

 

Wiceprzewodniczący Rady: Adam Opałka 

 


